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Prítomní členovia a členky: Simona Šedovičová, Stanislava Straňavská, Mária Bílková, 

Kristína Lenčéšová, Lukáš Hromník, Tereza Prielomková 

Ospravedlnení/é: Margita Vojtkuľáková, Kristián Simonides 

Neprítomní/é: Nikola Lehotská, Barbora Plešavská, Viktória Kekeňáková 

Hostia: Patrik Beňuš za IR FF UMB 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba overovateľa/overovateľky zápisnice 

3. Informácie z AS UMB, zo ŠRVŠ 

4. Informácie z AS FF UMB 

5. Informácie z IR FF UMB 

6. Voľba nových členov do IR FF UMB 

7. Rôzne 

K bodu 1 - otvorenie 

Simona Šedovičová, predsedníčka ŠP FF UMB, privítala prítomných a otvorila stretnutie. 

K bodu 2 - schválenie overovateľa/overovateľky zápisnice 

  Navrhnutá kandidátka: Tereza Prielomková 

  Hlasovanie:  

  Za: 6  Proti: 0  Zdržal/a sa: 0 

  Navrhnutá kandidátka bola jednohlasne zvolená. 

K bodu 3 – informácie z AS UMB, zo ŠRVŠ 

Simona Šedovičová informovala prítomných o projekte Ministerstva školstva Učiace sa 

Slovensko,  ktorý sa týka reštrukturalizácie školského systému na Slovensku. Vo februári mali 

končiť diskusie na túto tému s verejnosťou, avšak tie ani nezačali. Naši zástupcovia z ŠRVŠ 

pripomienkujú s čím v tejto reforme súhlasia a s čím nie. 

V AS UMB sa momentálne rieši nový harmonogram na akademický rok 2017/2018 

a prerozdeľovanie financií pre jednotlivé fakulty univerzity. Čaká sa na informácie zo ŠRVŠ 

a na to, koľko financií dostane univerzita od Ministerstva školstva. Filozofická fakulta je 

v tejto situácii vždy najhoršie, a preto sa bude konať stretnutie vedení fakúlt, kde sa bude 

rokovať o ďalšom financovaní. 

K bodu 4 – informácie z AS FF UMB 

Simona Šedovičová prítomných oboznámila, že Filozofická fakulta UMB má nového 

prodekana pre rozvoj, stal sa ním doc. PhDr. Ivan Šuša, PhD. Na zasadnutí AS FF UMB sa 

taktiež volila nová členka do disciplinárnej komisie za bakalársky stupeň štúdia a je ňou 
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Lenka Mužilová. Ďalej sa na zasadnutí prerokovávali podmienky prijatia na doktorandský 

stupeň štúdia. 

K bodu 5 – informácie z IR FF UMB 

Patrik Beňuš, člen IR FF UMB, informoval prítomných, že v čase od 27. 2. do 19. 3. si 

študenti a študentky v AISe podávajú žiadosti o pridelenie lôžka v študentských domovoch. 

V tomto čase zároveň musia odovzdať všetky potrebné doklady k prideleniu plusových 

bodov. Ďalej dal prítomným na vedomie, že cena ubytovania sa vo všetkých študentských 

domovoch bude v novom akademickom roku zvyšovať o 5 €, ale nebude sa platiť za 

spotrebiče. 

V tomto bode viacerí vyjadrili svoju nespokojnosť s komunikáciou medzi vedením ŠD 1 a 3, 

pýtali sa otázky na riešenie situácie, ako postupovať, ak si izby už na vlastné náklady 

vymaľovali, čo robiť, ak si niekto zabudne kľúče, pretože preukázanie sa kartičkou od 

internátu nestačilo a taktiež či sa vyšším ročníkom dáva len blok A v ŠD1 alebo aj blok B. 

Simona Šedovičová navrhla, aby sa do budúcnosti takéto pripomienky spisovali, a tak sa 

neskôr môže zvolať zasadnutie na prerokovanie danej situácie.  

K bodu 6 – voľba nových členov do IR FF UMB 

Na post členky IR FF UMB sa prihlásila študentka 2. ročníka Bc. stupňa štúdia Klaudia 

Petrušová, ktorá chce efektívne využiť svoj voľný čas. Pristúpilo sa k hlasovaniu. 

  Hlasovanie:  

  Za: 14  Proti: 0  Zdržal/a sa: 1 

  Klaudia Petrušová sa teda stala novou členkou IR FF UMB. 

K bodu 7 – rôzne 

Simona Šedovičová vyzvala prítomných na akékoľvek otázky a informovala o tom, že ŠP FF 

UMB finančne podporuje rôzne študentmi a študentkami organizované projekty (aj 

katedrovice, plesy a pod.). Finančný príspevok od fakulty sa odvíja od množstva týchto 

projektov, teda ak sa takéto projekty organizovať nebudú, parlamentu bude schválený nižší 

rozpočet. Simona Šedovičová ďalej oslovila prítomných, aby sa zamysleli nad väčším 

zapojením našej fakulty a univerzity do sociálnych sietí. 

 

Simona Šedovičová poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie. 

 

Banská Bystrica 28. februára 2017 
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Zapísala: Kristína Lenčéšová 

Overila: Tereza Prielomková 


